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Sitno dnia, 28 grudnia 2023 r. 

ST.0002.VIII.58.2023 

 

Protokół Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 28 grudnia 2023 r. 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

3) Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

a) Protokół Nr LV/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 29 września 2023 r., 

b) Protokół Nr LVI/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 20 października 2023 r., 

c) Protokół Nr LVII/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 27 listopada 2023 r. 

4) Wnioski i wypowiedzi mieszkańców. 

5) Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie (412), 

b) w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno na 2024 r. (413), 

c) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2023 (414), 

d) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2034 (415), 

e) w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2036 (416), 

f) w sprawie uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2024 (417), 

g) w sprawie przyjęcia strategii rozwiązywania problemów społecznych w Gminie Sitno 

na lata 2024-2030(418), 

h) w sprawie powołania Radnego na  funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Sitno (419). 

6) Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

7) Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi. 

8) Zamknięcie obrad sesji. 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Leszek Krzysztof Kozak  

6. Lech Brzozowski  

7. Krzysztof Zwolak  

8. Tomasz Ożga 

9. Tomasz Gąsior  

10. Grażyna Małgorzata Blaszka 

11. Krzysztof Blaszka 

12. Radosław Kwapisz 

13. Jan Andrzej Ryszczuk 
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Radni nieobecni: 

1. Violetta Iwona Wiech 

2. Kamil Pyś  

 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady                

LVIII Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Wójta Gminy Pana 

Krzysztofa Senia, Skarbnik Gminy Panią Marzenę Futymę Sawicką, p.o. Dyrektor Centrum 

Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią Kamilę Szmidt, Panią Alicję Szopa Kierownik GOPS, 

Panią Teresę Baran Koordynator ds. Oświaty, Radcę Prawnego Stanisławę Bielecką, Panią 

Dominikę Witkowską Prezes Stowarzyszenia LGD Ziemia Zamojska, Pana Andrzeja 

Juszczaka Kierownik Podatków i Opłat, Panią Marzenę Ternes Kierownik Referatu Oświaty              

i Sportu, Pana Daniela Bergiela Inspektor p.o. kierownika Dzienny Dom Senior +                        

w Stanisławce, Pracownika ds. Obsługi Rady Gminy Pana Krzysztofa Prokopowicza, 

Dyrektorów Szkół z terenu Gminy Sitno: Panią Katarzynę Skrzypek, Panią Monikę Duras, 

Panią Joannę Zosik – Kalbarczyk, Panią Magdalenę Góra, Panią Martę Papis, Panią Teresę 

Twardziszewską, Panią Katarzynę Barwińską, mieszkańca z Bożego Daru, Sołtysów i 

Radnych.  

Na sali obrad podczas LVIII Sesji było obecnych 13 Radnych. 

Lista obecności Radnych – załącznik nr 1. 

Lista obecności gości – załącznik nr 2. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 12
03

 i trwały do godz. 13
35

. 

 

Ad. 2 

Powołanie komisji uchwał i wniosków 

 

Na sali obrad 12 Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pan Tomasz Gąsior, Pan Tomasz Ożga, Pan Radosław Kwapisz. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za powołaniem komisji uchwał                  

i wniosków głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych – 0, 

nieobecnych - 3 (Kamil Pyś, Violetta Wiech, Lech Brzozowski). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (2).  

Komisja została powołana. 
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Ad 3. 

Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji 

  

Pan Przewodniczący zaznaczył, że materiały na sesję zostały dostarczone Radnym                         

w wymaganym terminie, Radni mogli się z nimi zapoznać. W międzyczasie wpłynęły uwagi, 

wnioski, które zostały uwzględnione. Zapytał czy są uwagi do protokołów, przedstawił formę 

głosowania.  

 

a) Protokół Nr LV/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 29 września 2023 r., 

Pan Przewodniczący poinformował, że wczoraj do protokołów wpłynęły uwagi od 

Pana Lecha Brzozowskiego a o godz. 19:20 zostały opublikowane na panelu radnego. Uważa, 

że jest to niestosowne zachowanie bo był miesiąc i tydzień na wniesienie uwag, a uwagi 

zostały wniesione w ostatniej chwili. Przeczytał ten protokół. Zmiany, które zostały 

wprowadzone są wyłącznie w obrębie wypowiedzi Pana Lecha Brzozowskiego.  

Pan Adam Mazurek zabrał głos powiedział, że nie chciałby żeby następnym razem            

o 21:00 były wrzucane jakieś informacje na sesję z wyjątkiem przesunięć budżetowych, 

czasami trzeba coś w ostatniej chwili przesunąć to rozumie. Powinno się odrzucić wszystkie 

poprawki które naniósł Pan Radny Lech Brzozowski. Podziękował za wypowiedź.  

Pan Przewodniczący nie chciałby przesuwać glosowania nad protokołem z dnia 29 

września 2023 r. Niektórzy mieszkańcy już pytają dlaczego nie ma na BIP protokołu z sesji, 

więc powtórzył jeszcze raz, zmiany dotyczą tylko i wyłącznie wypowiedzi Pana Lecha 

Brzozowskiego. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 29 września 2023 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

11 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 3 (Kamil 

Pyś, Violetta Wiech, Lech Brzozowski). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do Protokołu Nr LV/2023 Rady 

Gminy Sitno z dnia 29 września 2023 r. (3a).  

Protokół został przyjęty. 
b) Protokół Nr LVI/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 20 października 2023 r., 

Pan Przewodniczący poinformował, że uwagi, podobnie jak w przypadku protokołu 55,  

wpłynęły wczoraj o godzinie 19:20. Dotyczą tylko i wyłącznie wypowiedzi Pana Lecha 

Brzozowskiego. Na sali obrad mamy 13 radnych. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 20 października 2023 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 2 (Kamil 

Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 5 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (3b).  

Protokół został przyjęty. 



 

4 

 

c) Protokół Nr LVII/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 27 listopada 2023 r. 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że nie wpłynęły żadne uwagi. 

 

Pan Adam Mazurek poprosił o wniesienie uwag do protokołu z ostatniej sesji, 

ponieważ Pan Lech Brzozowski odczytując nieobecność Radnych, które otrzymał od Pani 

Iwony Błońskiej, popełnił 3 błędy. Odczytał, że Pan Antoni Gazda opuścił 2 sesje, Pan Adam 

Mazurek opuścił 2 sesje i Pan Władysław Wydmański opuścił 2 sesje, a wg. listy, która 

przedstawiła Pani Iwona Błońska powinno być Radny Pan Adam Mazurek opuścił 1 sesję, 

Pan Antoni Gazda opuścił 1 sesję i Pan Władysław Wydmański opuścił 1sesję – dotyczy to 

całej kadencji. Powyższe nieobecności podyktowane były wirusem COVID i nałożeniem 

kwarantanny na ww. osoby, poprosił o poprawienie wypowiedzi Pana Lecha Brzozowskiego.  

Pan Przewodniczący, zaznaczył, że sprostowanie nie może być wpisane do protokołu, 

bo w protokole są rzeczy, które faktycznie działy się na poprzedniej sesji, ale ta uwaga Pana 

Adama Mazurka wpisana zostanie w protokół z dzisiejszych obrad. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z dnia 27 listopada 2023 r. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołu głosowało – 

11 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych – 2 (Kamil 

Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (3c).  

Protokół został przyjęty. 
 

Ad 4. 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

 Pan Przewodniczący zapytał czy mieszkańcy chcą zabrać głos. 

Mieszkanka Bożego Daru zwróciła się do Rady Gminy, Pana Przewodniczącego, Pana 

Wójta i Pani Sekretarz. Powiedziała, że na poprzednich sesjach, było kilka sytuacji, które 

mogły zostać przez mieszkańców źle odebrane. Chodzi o to, że niektórzy Radni dali się 

trochę prowokować i wpędzać w dyskusje nie do końca merytoryczne. Szacunek należy się 

wszystkim, bez wyjątku. Obrażanie kogokolwiek jest nie na miejscu, a takie zarzuty się 

pojawiały pod względem niektórych osób. Prosiła, żeby takie sytuacje więcej nie miały 

miejsca. Podziękowała. 

 Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś jeszcze z mieszkańców chce się wypowiedzieć. 

 Brak chętnych. 

Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt obrad. 

 

Ad 5. 

Rozpatrzenie projektów uchwał oraz ich podjęcie 

 

Pan Przewodniczący przedstawił projekty uchwał celem ich podjęcia. 

 

1. Uchwała Nr LVIII/412/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie 
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Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Poprzednia stawka to 15 zł, 

propozycja zapisana w projekcie uchwały to 18 zł. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 7 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5a).  

Uchwała została podjęta. 
 

2. Uchwała Nr LVIII/413/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie uchwalenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Sitno na 2024 r. 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. Nagranie: 00:18:58.722 - 00:20:31.562 

(link: https://sitno.sesja.pl/portal/videos/c403f14a-aa2c-441b-9cf3-7d4ac98fe3c0). 
 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5b).  

Uchwała została podjęta. 
 

3. Uchwała Nr LVIII/414/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2023 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 9 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5c).  

Uchwała została podjęta. 
 

4. Uchwała Nr LVIII/415/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2023 – 2034 
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Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 11 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 10 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5d).  

Uchwała została podjęta. 
 

5. Uchwała Nr LVIII/416/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2024-2036 

 

Pan Przewodniczący przedstawił temat uchwały. Dodał, że projekt uchwały był 

dostarczony Radnym w wymaganym terminie był tematem wielu dyskusji na ostatniej sesji 

ale również i na Komisjach, które odbywały się pod koniec listopada i na początku grudnia. 

Zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 11 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5e).  

Uchwała została podjęta. 
 

6. Uchwała Nr LVIII/417/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie uchwały budżetowej Gminy Sitno na rok 2024 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Pan Wójt poinformował, że prowizorium budżetowe było przedstawione na 

poprzedniej sesji Rady Gminy Sitno i Sesji Sołtysów ale chciałby przedstawić jeszcze                 

w skrócie kilka informacji. Budżet Gminy Sitno na 2024 r. po stronie dochodów planuje się 

na kwotę 48 025 775 zł, po stronie wydatków na kwotę 52 534 011 zł deficyt: ponad 4 000 

000 zł w formie emisji obligacji i wolnych środków. Natomiast już dzisiaj wie, że ta kwota 

deficytu będzie mniejsza, w tym roku planowali emisję obligacji na kwotę 4 000 000 zł. 

Wyemitowano obligacje tuż przed świętami i jeszcze ich nie wydano, więc praktycznie one 

pójdą jako wolne środki do budżetu na następny rok. Środków z tego roku z obligacji raczej 

nie wykorzystają, a jak już to około 1 000 000 zł, ponieważ wpłynęły ostatnie faktury, 

chociażby ta za fotowoltaikę prawie 2 000 000 zł, zapłacono również inwestycje drogowe. 

Większa część tych środków zostanie jako niewykorzystane środki na następny rok i dlatego 

ten deficyt nie będzie wynosić 4 000 000 zł. W dalszej części omówił projekt budżetu na 2024 

r (powiedział o: dotacjach, planowanych inwestycjach i ich realizacji, poinformował                       

o pozostaniu podatków na poziomie stawek z roku 2023, pozostawieniu kwot za odpady 

komunalne na poziomie roku 2023). Dodał, że wszystko zapisane jest w uchwale budżetowej. 
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Nagranie: 00:27:46.447 - 00:41:13.160  (link: https://sitno.sesja.pl/portal/videos/c403f14a-

aa2c-441b-9cf3-7d4ac98fe3c0) 
 Pan Przewodniczący powiedział, że to jest informacja dla pozostałych mieszkańców, 

bo Rada tym już się zajmowała przez ponad 2 miesiące. Wszystko to jest opisane dokładnie                     

w załączniku do poprzedniej uchwały. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 12 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5f).  

Uchwała została podjęta. 
Pan Przewodniczący podziękował Radnym Panu Wójtowi, Pani Skarbnik za 

opracowanie tego budżetu. Pozostaje tylko zrealizować te zadania, które sobie zapanowali na 

rok 2024. Dziękuje wszystkim, również sołtysom, za wniesione uwagi w trakcie 

opracowywania budżetu, bo też dużo do niego wnieśli. Dodał, że to, co zostało zrobione przez 

ostatnie lata, przez całą kadencję, zawdzięcza wszystkim tu obecnym, Sołtysom, Dyrektorom 

Szkół, Stowarzyszeniom, Radnym, Wójtowi i pracownikom Urzędu Gminy. 

 

7. Uchwała Nr LVIII/418/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie przyjęcia strategii rozwiązywania problemów społecznych w Gminie Sitno na 

lata 2024-2030 

 

Pan Przewodniczący przedstawił projekt uchwały. Dodał, że w gminie występuje niż 

demograficzny. Społeczeństwo niestety starzeje się. Na koniec 2022 r. poprawił się wskaźnik 

bezrobocia jest niższy względem lat poprzednich. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 13 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5g).  

Uchwała została podjęta. 

8. Uchwała Nr LVIII/419/2023 Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. 
w sprawie powołania Radnego na  funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Sitno 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zaproponował, na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Radnego Pana Krzysztofa Blaszkę. 

Radny Pan Krzysztof Blaszka wyraził zgodę. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są inne propozycje kandydatur ? 

Brak. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały „Powołuje się radnego Pana Krzysztofa 

Blaszkę na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Sitno. Wykonanie 

uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Gminy Sitno.” 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. 

projekt uchwały. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem projektu uchwały 

głosowało – 12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciwnych – 0, nieoddanych-0, nieobecnych 

– 2(Kamil Pyś, Violetta Wiech). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 14 do Protokołu Nr LVIII/2023 

Rady Gminy Sitno z dnia 28 grudnia 2023 r. (5h).  

Uchwała została podjęta. 
 Pan Przewodniczący pogratulował Panu Krzysztofowi Blaszce, poprosił go żeby na 

najbliższym posiedzeniu wybrano Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej, bo 

dotychczas to Pan Krzysztof pełnił tą funkcję. 

 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Wójt poinformował o najistotniejszych wydarzeniach jakie miały miejsce                    

w okresie międzysesyjnym: 

1) 3 grudnia br. w Zespole Szkół w Sitnie odbył się halowy turniej piłki nożnej o puchar 

Wójta Gminy Sitno, organizowany przez Gminny Klub Sportowy Potok Sitno. Do 

rywalizacji przystąpiło 5 drużyn. 

2) 6 grudnia br. wspólnie z Panią Sekretarz odwiedzali Szkoły z terenu gminy Sitno oraz 

Dom Seniora w Stanisławce z drobnymi upominkami związanymi z dniem Świętego 

Mikołaja. 

3) 13 grudnia br. w Hotelu Koronnym odbyła się gala Kroniki Tygodnia. Dotycząca akcji 

wybierz sobie Mikołaja, podczas której zostało obdarowanych 8 osób.  

4) 17 grudnia br. w Szkole Podstawowej w Cześnikach odbyła się wigilia dla 

mieszkańców gminy Sitno. Podczas uroczystości wystąpiły dzieci ze Szkoły                    

w Cześnikach, kółko teatralne działające przy Centrum  Kultury, młodzieżowa 

orkiestra dęta z Sitna, chór parafialny z Cześnik, zespół brzmienie serc, działający 

przy Parafii w Jarosławcu, oraz Piotr Kiryczuk, który zagrał dla nas kolendy na 

akordeonie. Podczas wigilii można było posmakować potraw przygotowanych przez 

KGW oraz Seniorów z Dziennego Domu Senior ze Stanisławki. Podziękował 

wszystkim osobom za zaangażowanym i pomoc przy organizacji. 

5) 22 grudnia br. Komenda Miejska PSP w Zamościu przekazała dla jednostki OSP 

Czołki samochód pożarniczy. Pogratulował jednostce OSP i Panu Prezesowi. 

6) Zamontowano 2 przystanki autobusowe w miejscowości Jarosławiec oraz Kolonia -

Cześniki. 

7) Trwa montaż paneli fotowoltaicznych na terenie gminy Sitno na dzień dzisiejszy. 

zostało zamontowanych u mieszkańców 116 instalacji oraz 12 instalacji na budynkach 

użyteczności publicznej. 

8) Wykonali i odebrali zrealizowane drogi w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju 

Dróg. A więc drogę w miejscowości Jarosławiec Górny o długości 919 m. Wartość 

zadania wyniosła 650 795 zł. Drogę wykonała firma „Sadex” Pan Janusz Sadlik. 

9) Druga wykonana i odebrana oraz zapłacona droga w miejscowości Rozdoły - 

Podźródła - 1550 m za kwotę brutto 937 950, 10 zł wykonała ją firma PRD Zamość.  

10)  Ogłoszony został przetarg na realizację kolejnych dróg gminnych. A więc droga 

Rozdoły - Kolonia Pierwsza w prawo 573 m. I droga w miejscowości Sitno do ODR. 

Terminy otwarcia ofert - 10 stycznia 2024 r. 
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11) Obecnie gmina jest po 2 przetargach w zakresie zadania związanego z rekreacyjnym                

i turystycznym zagospodarowaniem miejscowości Horyszów Polski oraz Boży Dar 

jest to zadanie współfinansowane przez LGD Ziemia Zamojska. Planowane środki                

w budżecie na to zadanie to kwota 325 640 zł. W pierwszym przetargu najniższa 

oferta wyniosła 504 168 zł. W drugim przetargu  najniższa oferta opiewała na kwotę 

488 040 zł. Zorganizowany zostanie 3 przetarg. 

12)  W zakresie przetargu na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu 

gminy Sitno na 2024 rok złożono 1 ofertę przez firmę Ekomega. Cena brutto 805 710 

zł. Planowano na ten cel w budżecie kwotę 787 842 zł, zabraknie ok. 22 000 zł, ale              

w tym roku powinni się zamknąć w zaplanowanej kwocie, więc nie będzie potrzeby 

zwiększania opłat dla mieszkańców na następny rok. Harmonogram zostaje ten sam 

po podpisaniu umowy wykonawca przygotuje harmonogram i przekaże Sołtysom 

Radnym i wywieszony zostanie na tablicach Urzędu Gminy i w Biuletynie Informacji 

Publicznej. 

 

Na zakończenie złożył w swoim imieniu jak i w imieniu pracowników Urzędu Gminy 

oraz jednostek organizacyjnych wszystkim obecnym, mieszkańcom serdeczne życzenia                     

z okazji świąt, które są za nimi oraz z okazji zbliżającego się nowego roku. 

 Pan Przewodniczący przeszedł do kolejnego pkt. obrad. 

 

Ad.7 

Interpelacje i zapytania radnych – odpowiedzi 

 

 

Pan Sołtys Krzysztof Ożóg zabrał głos zapytał Pana Wójta, jakie stanowisko zajął 

odnośnie tego pisma, które firma TRAKT wystosowała. 

Pan Wójt zaznaczył, że do firmy została wysłana odpowiedz. Przypomniał, że firma 

TRAKT wystąpiła do gminy o zaopiniowanie odstępstwa budowlanego w zakresie odległości 

między skrzyżowaniami w Jarosławcu w  sprawie planowanej budowy drogi kranowej nr 74. 

Oznajmił, że występuje tam zbyt mała odległość między jednym a drugim skrzyżowaniem 

planowanym między skrzyżowaniem a rondem. Odczytał pismo, nagranie:  00:59:09.365 - 

01:00:07.685 (link: https://sitno.sesja.pl/portal/videos/c403f14a-aa2c-441b-9cf3-

7d4ac98fe3c0). Dodał, że odmówił wydania opinii. Zaznaczył, że gmina nie jest organem, 

który musi wydać taką opinię, ponieważ zarządcą drogi jest krajówka. Ponadto, jeżeli 

wydałby opinię, powiedzmy pozytywną, wiązałoby się to z tym, że akceptuje ten planowany 

wariant, a jeżeli negatywną, to firma mogłaby stwierdzić, że w takim razie ma podstawę do 

wrócenia do tego wariantu starodrożem z wyburzeniami. Odebrał to jako formę wywarcia 

nacisku i odmówiłem wydania opinii. 

Pani Roksana Kotarska podziękowała w imieniu własnym, jak i mieszkańców 

Cześniki - Kolonia Górna, Cześniki – Kolonia Dolna oraz Cześnik za drogę  „poprzeczkę”,              

a także za przystanek w miejscowości Cześniki - Kolonia Dolna. Zapytała również                       

o oświetlenie uliczne wie, że został wydłużony czas świecenia lamp, w jakich godzinach 

mogą spodziewać się uruchomienia lamp po tym terminie. 

Pan Wójt odpowiedział, że w nowym roku wrócić do poprzednich godzin świecenia 

lamp. Chyba, że będą inne propozycje. Sterowanie oświetleniem będzie odbywać się                    

z poziomu Urzędu Gminy w Sitnie za obsługę będzie odpowiadał Pan Krzysztof Maluga. 

Jeżeli są jakieś propozycje to zaprasza oczywiście ale poprosił o zachowanie zdrowgo 

rozsądku. Dodał, że w okresie świątecznym świecenie zostało wydłużone, pogoda nie 

sprzyjała, były trudne warunki pogodowe(ślisko, błoto, deszcz i mgły itp.), od rolników były 

https://sitno.sesja.pl/portal/videos/c403f14a-aa2c-441b-9cf3-7d4ac98fe3c0
https://sitno.sesja.pl/portal/videos/c403f14a-aa2c-441b-9cf3-7d4ac98fe3c0
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odbierane buraki cukrowe. Dlatego podjęta została taka decyzja żeby wydłużyć świecenie 

lamp w okresie świątecznym (2 tyg.). 

Pani Roksana Kotarska podziękowała organizatorom wigilii gminnej, stwierdziła, że 

wykonali niesamowitą pracę, zwłaszcza Pani Dyrektor, KGW, Centrum Kultury (GOK). 

Dodała, że było to przepiękne wydanie wigilii w wersji dziecięcej. 

 Pani Sołtys Kazimiera Pieńkosz zabrała głos zapytała o przełożenie chodnika. 

Pan Wójt zaznaczył, że zostały wysłane pisma do Rady Powiatu Zamojskiego jest 

zaplanowany wkład własny gminy, czeka na odpowiedź powiatu. Jeżeli powiat zgodzi się 

i przyjmie tą inwestycję, to przełożą dłuższy odcinek, natomiast jeżeli nie, to po prostu będą 

zmuszeni podobnie w Kolonii Sitno zrealizować to ze środków własnych i przygotować 

kwotę, na ten cel ok. 50 000 zł. Dodał, że przedstawiając budżet, nie przedstawiał naszych 

planowanych wydatków w gospodarce komunalnej, w Urzędzie Gminy, nie przedstawiał 

funduszu sołeckiego, bo takie przedstawienie budżetu trwałoby o wiele dłużej. Wszystkie 

zadania zapisane są w budżecie (takie jak: oświata, GOPS, Fundusz Sołecki itp.). 

Pan Przewodniczący poinformował, że jeżeli ktoś chce zapoznać się z wersją 

papierową to taka znajduje się u Pana Krzysztofa Prokopowicza. 

 Pan Zdzisław Skóra zapytał o ODR w Sitnie dodał, że tam wszystko niszczeje. 

Nadmienił o historii tego obiektu. Ma nadzieję, że będzie to kiedyś realizowane. 

Pan Przewodniczący powiedział, że to nie jest obiekt Gminy Sitno. 

Pan Wójt dodał, że to nie jest zadanie własne gminy, nie wiadomo jeszcze czyja to 

własność czy Wojewody czy też Marszałka. Dodał, że mogli złożyć wniosek na 

dofinansowanie zabytków, ale wniosek musiał złożyć właściciel obiektu. Tak jak już kiedyś 

wspomniał gmina mogła pozyskać ten niedokończony hotel. Tylko nasuwa się pytanie co              

z tym zrobić. Wszyscy wiedzą jak on wygląda – ruina. Dodał, że należałoby tam 

zainwestować dużo środków. Jak rozmawiał z Panią Dyrektor z Urzędu Marszałkowskiego to 

była planowana budowa ZOL-u. Teraz wszystko ucichło, każdy czeka na wybory 

samorządowe. Pani Dyrektor nadmieniła, że jeżeli gmina ma jakiś pomysł to mogą to 

przekazać nieodpłatnie na zadania własne gminy. Teraz nasuwa się pytanie czy będą mieli 

środki na zakończenie budowy tego obiektu. Zapytał Pani Kierownik czy podjęłaby się 

otworzenia np.: DPS-u. Nie jest sztuką przejąć - wykonać tylko go utrzymać.  

Pani Alicja Szopa Kierownik GOPS dodała, że najtańszy pobyt w domu pomocy to 

5000 zł od  mieszkańca. Chyba, że ten mieszkaniec ma jakiś swój dochód. Jeżeli nie, to 

wszystko jest w zasadzie po stronie gminy. Są też rodzinne domy, ale one są tylko dla 

niewielu osób np.: w jednym może przebywać max 10  osób.   

 Pan Wójt poprosił Panią Kierownik GOPS o przypomnienie o programie pomocy 

sąsiedzkiej do której Gmina przystąpiła. 

Pani Alicja Szopa poinformowała, że Gmina Sitno przystąpiła do projektu 

partnerskiego razem z innymi 36 gminami Województwa Lubelskiego. Liderem tego projektu 

jest ROPS w Lublinie. Skierowane jest to do osób 65 +. Gmina Sitno otrzymała kwotę ponad 

600 000 zł. Za 300 000 zł utworzona zostanie wypożyczalnia sprzętu rehabilitacyjnego                 

(łóżka, wózki zwykłe, elektryczne. Sprzęt sukcesywnie będzie dokupowany. Wypożyczalnia 

będzie mieściła się w Dziennym Domu Senior + w Stanisławce. Sprzęt będzie wypożyczany 

nieodpłatnie. W sumie projekt obejmie 172 osoby w wieku 65 plus. Zachęca do zgłaszania 

takich osób. W ramach projektu będzie można skorzystać z rehablilitacji, będzie można 

zrefundować fryzjera dla osoby, która jest w domu leżąca i nie może wyjść jak i również 

usługi kosmetyczne oraz tzw. złota rączka np.: naprawa urządzeń domowych itp. Na stornie 

internetowej GOPS jest zamieszczona szczegółowa informacja. Zaprasza do uczestnictwa 

jeżeli mieszka, ktoś z taką osobą 65+. Dalej jeżeli dzieci pracują to do pomocy sąsiedzkiej 

np.: wskazuje się sąsiada i on kilka razy w ciągu dnia sprawdza czy trzeba jej w czymś 
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pomóc. Kryterium jest wiek 65+ a w przypadku tych usług rehabilitacyjnych to trzeba będzie 

oświadczenie od lekarza, że wymaga ta osoba usług rehabilitacyjnych i tam podaje się kod 

choroby wtedy rehabilitant już stwierdzi jaki zakres tej choroby będzie objęty pomocą. 

Pan Tomasz Gąsior poinformował, że została założona instalacja fotowoltaiczna na 

budynku Remizy. Przedsiębiorstwo Robót Drogowych z Zamościa wybrało ziemię. Prace 

zostały zakończone. Zwraca się już 1,5 roku w sprawie nieświecących 2 lamp w Stanisławce. 

Dodał, że założone zostały nowe sterowniki ale dalej te lampy nie świecą. Zaraz po wymianie 

zgasły. Podziękował Panu Kierownikowi Piotrowi Harczukowi za 2 składy żużla. Poprosił               

o przegląd pompy w Hydrofornii – wyłącza się. 

Pan Adam Mazurek również poinformował Pana Wójta, że na budynku świetlicy 

została założona instalacja fotowoltaiczna. Dodał, że świecą również te dwie lampy, które 

zgłaszał, że nie świecą. Dodał, że mieszkańcy gminy pytają się czy byłaby taka możliwość, 

żeby zorganizować wyjazd 11 stycznia 2024 r. do Warszawy w celu obrony Telewizji 

Polskiej. Czy gmina może zabezpieczyć autokar.  

Pan Wójt odpowiedział, że gmina jak najbardziej udostępnia autobusy ale np.: może 

na zwiedzanie Sejmu, Senatu, wycieczki, pikniki. Zapyta Radcy Prawnego, ale raczej nie 

można. Nawiązał do tego co się dzieje i co może się wydarzyć. 

Pan Adam Mazurek w takim wypadku zaproponował zorganizować wycieczkę do 

Warszawy. Podziękował Panu Wójtowi, Radzie Gminy za pomoc w pozyskaniu samochodu 

dla jednostki OSP w Czołkach. Zaprasza Radnych, oczywiście i Pana Wójta, Panią Sekretarz 

na oficjalne przekazanie, które odbędzie się 13 stycznia 2024 r. o godzinie 14.00                        

w miejscowości Czołki nastąpi oficjalne przekazanie tego samochodu przez Komendanta 

Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej w Zamościu a w dniu 29 grudnia br. odbędzie się 

Zarząd Gminny w celu zadysponowania obecnego samochodu, który był w miejscowości  

Czołki do innej jednostki OSP. W tym samym dniu o godzinie dziewiątej odbędzie się  

przekazanie sprzętu dla jednostki OSP w Czołkach w Sitnie i w Horyszowie Polskim                      

i w Stanisławce na który pozyskali Fundusze z Ministerstwa Sprawiedliwości w kwocie 

59 000 zł, wkład własny to 1000 zł. Z gminy zostały zakupione 2 aparaty powietrzne, torba 

pspr 1 do ratownictwa medycznego kompletna z noszami oraz umundurowania bojowe typu 

UPS.  

 Pan Jan Ryszczuk podziękował w imieniu własnym i mieszkańców za realizację 

inwestycji drogowej, są poszerzone pobocza, ale mieszkańcy oczekują jeszcze chodnika. 

Pan Wójt oznajmił, że chodnik nie wyjdzie tak jak rozmawiali, bo jest za wąski pas 

drogowy. Dlatego zostały poszerzone utwardzone pobocza. Należałoby robić podziały 

geodezyjne chyba, że mieszkańcy przekażą tą część pod chodnik nieodpłatnie wtedy mogą 

zaprojektować. Podobna sytuacja będzie miała miejsce w m .Stabrów - Stabrów Reforma. 

Droga jest wywrócona po akcji kampanii buraczane – asfalt 3 m, pas drogowy 4 m i też będą 

trwały rozmowy w sprawie wyrażenia zgody przez mieszkańców na poszerzenie pasa 

drogowego. Mieszkańcy mają pretensję, rozumie to ale rolnicy muszą też oddać buraki 

cukrowe. Dodatkowo muszą połączyć Reformę w innym miejscu, ponieważ od drogi krajowej 

za torami przez pewien odcinek mieszkańcy jeżdżą w pasie PKP a gmina tam nie może  

wybudować asfaltu - pas kolejowy. Ten odcinek jest utwardzony kamieniem. Jedyne 

rozwiązanie to wykonać drogę gminną dalej około 500 m do reformy i ok. 1 km w lewo przez 

miejscowość Jarosławiec. Wszystko zależy od zgód mieszkańców. Jeżeli się zgodzą to wezmą 

geodetę zrobią podziały i będą w kolejnych latach projektować taką drogę. 

Pani Roksana Kotarska podziękowała za oznakowanie słupkami wjazdu na łąki teraz 

jest lepiej widoczny. Zapytała co z pismem z bobrami. Właściciel działki sam stara się działać 

w tym temacie. 

Pan Wójt dodał, że został złożony wniosek na odstrzał bobrów do RDOŚ. 
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Pan Eugeniusz Grela zabrał głos podsumował rok 2023 r. Dodał, że był to 

dobry rok dla gminy, fundusze sołeckie, jakie był na każdą miejscowość, został wykorzystane 

w całości. Najważniejsze sprawy poszczególnych miejscowościach zostały zrobione. Jeżeli 

chodzi o infrastrukturę drogową, był to rok rewelacyjny. Przede wszystkim praktycznie                 

w każdej części naszej gminy powstała droga nie na jakimś, małym odcinku ale zrealizowana 

od początku do końca, a to jest istotne i ważne. I tu się należą duże słowa uznania, 

podziękowania dla Pana Wójta, dla wszystkich osób, które z tym walczyli, bo to przecież 

trzeba było przygotować dokumentację i różne projekty, najważniejsze, że to się Panu 

Wójtowi udało. Odniósł się również do Rady Gminy dodał, że są w końcówce jakieś małe 

zawirowania, ale jeżeli chodzi o ważne decyzje czy uchwały, jakie podejmują to nie widzi 

problemu, jest wspólne zrozumienie i jednogłośność. Nawiązał do podatku rolnego jest zdania 

tak jak i jego koleżanki i koledzy, że dobrze zrobili, że nie został podniesiony. Przede 

wszystkim ta opłacalność produkcji rolnej w chwili obecnej z roku na rok jest jak każdy 

doskonale wie na granicy opłacalności i choćby przykład pszenicy po żniwach, gdzie cena 

była po prostu tak, jak to kilkanaście lat temu było, a nawozy czy środki do produkcji ochrony 

roślin poszły dwa, trzy czy trzy razy w górę. Jest zdania, że dobrze zrobili, że nie podnosili 

tego podatku. Dalej w ciągu całego roku były różne imprezy integracyjne np.: dożynki, czy 

wycieczki. Za to na pewno odpowiadała Pani Dyrektor Centrum Kultury, Pani Kamila, 

dziękują jej za to. Wtedy można było się spotkać i porozmawiać, pobawić np.: na dożynkach. 

Są również Dyrektorki z naszych szkół podstawowych, praktycznie nasze dzieci już nie 

chodzą do szkoły, ale są koleżanki i koledzy, którzy jeszcze te dzieciaki do tych szkół 

podstawowych wysyłają. Podziękował za trud, zaangażowanie, jakie wkładają w rozwój i 

wychowanie i nauczanie naszych dzieci właśnie z terenu naszej gminy Sitno. Nawiązał do 

pracy nauczyciela i dyrektora oraz ustaw itp. Życzył Wójtowi i Radnym sukcesu w wyborach 

samorządowych. 

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim tym którzy mieli wkład w rozwój 

gminy. Podziękował Sołtysom bo to oni byli inspiracją dla nich. Te uwagi krytyczne też 

wpływały na pewne decyzje, a jeśli chodzi o zawirowania to były chwilowe, które nie 

wpływały na decyzje Rady i na finanse czy inwestycje. 

Pan Zdzisław Skóra nawiązał, że to ważny rok który będzie decydował o Ojczyźnie. 

Należy wyciągnąć dobre wnioski. Mają się z czego cieszyć tylko prosi żeby nie robić chaosu  

i należy szanować to co dobre bo wszyscy tworzą Ojczyznę. Nawiązał do roku wyborczego i 

jego podsumowania. 

 Pan Adam Mazurek powiedział, że w gminie w powiecie Krasnystawskim jest 

wybierany spośród sołtysów Marszałek Sołtys i on reprezentuje na zewnątrz wszystkich 

sołtysów, taki Marszałek chodzi na sesje, może zabierać głos i tutaj ja jako sołtys składam 

wniosek o właśnie wybór takiego Marszałka, proponuję Pana Eugeniusza Grelę na Marszałka 

Sołtysów. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Pan Eugeniusz Grela został wybrany na Marszałka 

-Sołtysów. 

 Pan Krzysztof Ożóg zabrał głos zapytał o zniszczoną drogę w Jarosławwcu Stara Wieś 

w Kierunku Szopinka, czy będzie naprawiona. Rozumie, że jest kampania buraczana, ale 

należy problem rozwiązać. 

Pan Wójt nadmienił, że widzieli te uszkodzenia, odcinek jest na razie zabezpieczony 

przez znaki drogowe. W innych miejscowościach też jest podobny problem. W tej chwili 

droga jest uszkodzona od 1 przepustu do drugiego. W związku z tym, że jest to teren 

podmokły, nie ma odprowadzenia tych wód, bo właściciel się nie zgodził, żeby przekopać 

rowy. Z jednej strony stoi woda równo z asfaltem, więc ta droga praktycznie miała nikłe 

szanse na to, żeby się utrzymać w dobrym stanie, ale już są po rozmowach z właścicielem. 
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Teraz wyraził zgodę na to, żeby poszerzyć ten rów w stronę pola po całej długości i z drugiej 

strony tam, gdzie nie ma rowu wykopać kolejny rów do drogi gminnej i pasem  drogi gminnej 

odprowadzą wodę w kierunku torów. Jeżeli to zrobią to na wiosnę PRD zobowiązało się do 

tego, że po kosztach zrobi ten odcinek, ale musi wybrać całość, bo kolejna nakładka niczego 

nie gwarantuje, ze względu na to, że droga będzie siadać. Następnie dostaną się do tego 

terenu podmokłego, zrobią podbudowę, stabilizację i położą nowy asfalt. Innego rozwiązania 

nie widzi. Zastanawiali się czy teraz nie zrobić tego asfaltu ale stwierdzili że poczekają, bo 

ona popęka i to nie ma najmniejszego sensu. Wspólnie ustalili, że na wiosnę po wykonaniu 

tych rowów wrócą do naprawy tego odcinka.  

Pan Przewodniczący dodał, że Komisja Budżetowa zbierze się na początku stycznia i 

będzie się tą sprawę poruszać i zajmować się nią.  

Pan Tomasz Gąsior poprosił, żeby się mieszkańcy nie dziwili to nie jest wina 

rolników. Harmonogram odbioru buraków ustala cukrownia. Każdy rolnik chciałby, żeby 

odbiór był w październiku ze względu na dobre warunki atmosferyczne. 

 Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i Radnym za ujęcie w budżecie na 

rok 2024 r. budowy świetlicy na osiedlu w Jarosławcu. Złożył życzenia wszystkim obecnym i 

wszystkim mieszkańcom gminy Sitno, wspaniałego spokojnego roku 2024. 

 

Ad 8 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

obecnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

„Zamykam LVIII Sesję Rady Gminy Sitno” 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował:         

Krzysztof Prokopowicz 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

         Władysław Wydmański 


